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Wij stellen u voor kennis te nemen van:

De beantwoording van de artikel 45-vragen van de heer Oude Egbrink (PvdA) en de heer Oldengarm 
(D66) over de invoering van de JA/JA sticker in de gemeente Zwolle.
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Inleiding
Er zijn door de heer Oude Egbrink (PvdA) en de heer Oldengarm (D66) artikel 45-vragen gesteld over 
het invoeren van de zogenaamde JA/JA sticker om ongeadresseerd reclamedrukwerk tegen te gaan.  
Met deze informatienota beantwoorden we de artikel 45-vragen.

Kernboodschap
1. Welke stappen heeft het college gezet sinds de toezegging die gedaan is in november 2017 (wat is 
er bijvoorbeeld uit het overleg met de ROVA gekomen)?
Kort na de toezegging in november 2017 is er een bestuurlijk overleg gevoerd met vertegenwoordigers 
van de branch. Na de start van de juridische procedure in Amsterdam hebben we ervoor gekozen de 
uitkomst van deze procedure af te wachten. In het kader van de beleidscyclus hebben we u daarover 
jaarlijks geinformeerd. We volgen sindsdien de ontwikkelingen in Amsterdam en de andere gemeenten 
die overwegen de JA/JA sticker in te voeren. We zijn agendalid van een overleg waarin verschillende 
gemeenten en de VNG samenwerken om  een kant-en-klaar pakket voor het opt-in systeem in te 
voeren. Hierbij wordt van bewoners verwacht dat zij actief (plakken JA/Ja sticker) aangeven dat zij 
ongeadresseerd drukwerk wensen te ontvangen.

2. Is het college bekend met de recente uitspraak van de rechtbank in Amsterdam?
Ja.

3. Deelt het college de mening van D66 en de PvdA dat een dergelijk systeem de onnodige 
papierverspilling in Zwolle flink tegen kan gaan?
Ja.

4. Wanneer kan de raad alsnog het voorstel voor de invoering van het zogenaamde opt-in systeem 
verwachten?
In VNG kader werken we mee om tot een standaard aanpak te komen. Op basis daarvan komen we 
met een concreet voorstel, inclusief planning en kosten van invoering. We verwachten dat voorstel niet 
eerder dan begin volgend jaar aan u te kunnen aanbieden. De planning hangt af van het tempo om 
landelijk te komen tot een standaard aanpak. 

Openbaarheid
Dit voorstel is openbaar.

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

de heer P.H. Snijders, burgemeester

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris


